
Business and Cultural Forum "Days of Russia in Europe" 
Cultural program offline


April 25 to April 30, 2014 in Germany, France, Switzerland and Luxembourg will be held the cultural and business forum ‘Days of Russia in Europe’. 

The cultural program of the Forum ‘Days of Russia in Europe’ will be held at the III Festival ‘Days of Russian Culture’.  

These will represent the best examples of the various genre of Russian culture.  

 These will be an integral part of the many activities included in the program of the 200th anniversary of diplomatic relations between Russia and Switzerland.

This event is now traditional and it underscores the friendship that exists between Russia and Germany.  The festival ‘Days of Russian Culture’ is growing both by region and in popularity.

The past festivals ‘Days of Russian Culture’ were held in Baden-Baden and various German and French cities during the spring of 2012 and 2013. These were considered a great success.  The festivals ‘Days of Russian Culture’ gained tremendous popularity in the international arena and earned rave reviews from sophisticated European audiences.

The third Business and Cultural Forum and Festival ‘Days of Russian Culture’ of 2014 will be held in Baden-Baden and varied German cities. These will include Berlin, Wiesbaden, Braunschweig, Bremen, Düsseldorf, Nuremberg, Hamburg, Leipzig, Munich, Stuttgart and Mulheim.  Also to be included France (Strasbourg), Switzerland (Bern) and Luxembourg.  Here and at other venues will be opportunity to engage with Russian culture that is aimed at introducing non-Russian audiences to the rich cultural history of our country.

Among the most significant events and participants of the cultural program of the Forum:

The European tour of the ‘Sovremennik’ Theatre led by artistic director Galina Volchek (six performances).

Vladimir Spivakov with the Russian Chamber Orchestra ‘Moscow Virtuosi’ touring Germany, France, Switzerland, Luxembourg. 

 This world tour is dedicated to the 35th anniversary of the Orchestra ‘Moscow Virtuosi’.

 Igor Butman and the Moscow State Jazz Orchestra will present seven concerts.

There will be a performance of the famed ballet troupe led by the great choreographer Boris Eifman.
In addition there will be film screenings and various meetings with well-known figures of cinema and theatre.  Also included will be art and photograph exhibitions, professional presentations, and special programs for children and youth audiences.  The Forum includes a gala concert of Russian music to be held in the European Parliament in Strasbourg.

April 27, 2014 is a planned opening of the monument to great writer Anton Chekhov in Badenweiler, Germany.  This is where the celebrated Russian writer spent the last days of his life.  For this event we offer thanks to sculptor Sergey Isakov, Honoured Artist of Russia and member of the Academy of Arts.  The planning, creation and installation of this gift to the City of Badenweiler is financed by Russian patrons.

April 25 at 18:30 is to be held in the well-known Baden-Baden Kurhaus a special gala evening.  This will premiere the celebration of the opening of Cultural and Business Forum ‘Days of Russia in Europe’.  The evening events will include an unforgettable gala concert of the world renowned Ballet Theatre of Boris Eifman.

From April 29 to May 8, for the first time in the last 12 years, there will be a tour of Germany by the internationally famous ‘Sovremennik’ theatre led by artistic director Galina Volchek.
The legendary theatre this year will present two performances to lighten hearts. These are ‘The Cherry Orchard’ by Anton Chekhov and ‘Five Evenings’ by A.M. Volodin.  There will be unrivalled performances by the ensemble’s artistes with sub-titles provided in the German language. Performances will take place in Baden-Baden, Offenbach and Mülheim.

From 23rd to 29th April 2014 a German tour by the Igor Butman and Moscow State Jazz Orchestra will take place.  As always there will be a packed program. These performances will include masterpieces of jazz and original compositions.  Concerts will be held in Baden-Baden, Berlin, Düsseldorf, Hamburg, Nuremberg, Stuttgart and Offenbach.

From 25th to 28th April, the concert tour will present the Russian Chamber Orchestra Moscow Virtuosi under the baton of Vladimir Spivakov.  The timing of the tour is significant as it coincides with Orchestra Moscow Virtuosi's celebration of its 35th birthday.

Under the auspices III Festival ‘Art-Assemblies. Days of Russian Culture’ Orchestra ‘Moscow Virtuosi’ will perform at the best concert venues in Luxembourg, Strasbourg, Bern, and Baden-Baden.
Renowned concert orchestra ‘Moscow Virtuosi’ will perform in Bern. These and other major events, and with the participation of representatives of Russian culture in 2014, will include in this program celebrating the 200th anniversary of the establishment of diplomatic relations between Russia and Switzerland.

The III Festival ‘Days of Russian Culture’ is a large-scale project.  It secured for itself the roles of being the largest cultural and educational activities that already enrich the cordial relationship between Russia and Europe.  These are becoming an integral part of cultural and business Forum ‘Days of Russia in Europe’.  

This year the events will bring together the business elite of Russia and Europe.  Included will be prominent figures in the spheres of culture, science, and the diplomatic corps.  These will focus on the development of relationships between nations and enrich international cooperation in all spheres.

Organisers:

Company ‘Art-Assemblies’ (Russia) 
‘Art-Assemblee Agency GmbH’ (Baden-Baden, Germany) 
International Guild of Financiers

Contacts: +7 (911) 923 3446, +7 (916) 3055382,  ap@art-baden.com  

www.art-baden.com    www.forum-baden.com   http://www.art-assemblies.ru/
Культурно-деловой Форум «Дни России в Европе»
Культурная программа форума
C 25 апреля по 30 апреля 2014 года в Германии, Франции, Швейцарии и Люксембурге пройдет Культурно-деловой форум «Дни России в Европе».
В рамках культурной программы Форума «Дни России в Европе» пройдет III Фестиваль «Дни российской культуры», представляющий лучшие образцы различных направлений отечественного искусства. Часть мероприятий включена в программу 200-летия установления дипломатических отношений между Россией и Швейцарией.
Ставший доброй традицией и крепким рукопожатием Германии и России, фестиваль «Дни российской культуры» расширяет свои границы, став частью Культурно-делового форума «Дни России в Европе». Первые фестивали «Дни российской культуры» в Баден-Бадене и других городах Германии и Франции с большим успехом прошли весной 2012 и 2013 годов и обрели колоссальную популярность на международной арене, а также получили восторженные отзывы у искушенного европейского зрителя. Третий фестиваль в рамках Форума пройдет в 2014 году в Баден-Бадене и других городах Германии (Берлине, Висбадене, Брауншвейге, Бремене, Дюссельдорфе, Нюрнберге, Гамбурге, Лейпциге, Мюнхене, Штутгарте и Мюльхайме), во Франции (Страсбург), в Швейцарии (Берн) и Люксембурге, где будет представлять различные направления культуры России, просвещать и знакомить зарубежного зрителя с богатейшей историей культуры нашей страны.
В числе знаковых событий и участников культурной программы форума: европейские гастроли Театра «Современник» под руководством Галины Волчек (6 спектаклей), Владимир Спиваков и оркестр «Виртуозы Москвы» (гастроли в Германии, Франции, Швейцарии, Люксембурге, в рамках мирового турне, посвященного 35-летию оркестра), Игорь Бутман и Московский джазовый оркестр (7 концертов), выступление прославленной балетной труппы Бориса Эйфмана и др., а также состоятся кинопоказы и творческие встречи с известными деятелями кино и театра, художественные и фото-выставки, презентации, специальные программы для детской и молодежной аудитории. В рамках Форума запланирован торжественный концерт русской музыки в Европейском парламенте в Страсбурге. 
27 апреля 2014 года планируется открытие памятника А. П. Чехову в немецком городе Баденвайлер, где знаменитый русский писатель провел последние дни своей жизни (скульптор С. М. Исаков – заслуженный художник России, член Академии художеств). Изготовление и установка памятника профинансированы за счет российских меценатов. 
25 апреля в 18:30 в знаменитом Курхаусе Баден-Бадена начнется  Торжественный вечер в честь открытия Культурно-делового Форума «Дни России в Европе».  Гостей эксклюзивного события ожидает незабываемый гала-концерт всемирно прославленного Театра балета Бориса Эйфмана. 
С 29 апреля по 8 мая впервые за последние 12 лет Германию посетит с гастролями прославленный, как в России, так и за рубежом, театр «Современник», художественным руководителем которого является непревзойденная Галина Волчек. Легендарный театр представит две культовые постановки, животрепещущие и не теряющие свою актуальность – это «Вишневый сад» по А.П. Чехову и «Пять вечеров» по А.М. Володину. Спектакли пройдут в исполнении звездного состава артистов с субтитрами на немецком языке. Спектакли состоятся в Баден-Бадене, Оффенбахе и Мюльхайме.
С 23-го по 29-е апреля 2014 г. пройдет турне по Германии Игоря Бутмана и Московского государственного джазового оркестра. В гастрольном туре Московского джазового оркестра как всегда насыщенная  программа: шедевры мирового джаза и
авторские композиции. Концерты пройдут в городах: Баден-Баден, Берлин, Дюссельдорф, Гамбург, Нюрнберг, Оффенбах и Штутгарт. 
С 25 по 28 апреля свой концертный тур представит российский Камерный оркестр «Виртуозы Москвы» под управлением Владимира Спивакова. Мировое турне приурочено к знаменательной дате, вызывающей гордость и радость за известных музыкантов – коллектив в этом году празднует своё 35-летие! Под эгидой III фестиваля «Арт-Ассамблеи. Дни российской культуры» оркестр «Виртуозы Москвы» выступит на лучших концертных площадках Люксембурга, Страсбурга, Берна и Баден-Бадена. Концерт в Берне, в числе прочих знаменательных событий с участием представителей русской культуры, в 2014 году включен в официальную программу 200-летия установления дипломатических отношений между Россией и Швейцарией. 
III Фестиваль «Дни российской культуры» – масштабный проект, который прочно закрепил за собой роль крупнейшего культурно-просветительского мероприятия, обогатившего отношения между Россией и Европой.  Став составной частью Культурно-делового Форума «Дни России в Европе», в этом году он соберет представителей бизнес-элиты России и европейских государств, известных деятелей культуры, науки, дипломатического корпуса, и будет нацелен на развитие связей между странами и международное сотрудничество во всех сферах.
Организаторы:
Компания «Арт-Ассамблеи» (Россия)
Art-Assemblee Agency GmbH (Баден-Баден, Германия)
Международная Гильдия Финансистов (Россия)

